
Z A P I S N I K 
 s 30.  sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića održane dana 28. veljače 2020. godine   

u Gradskoj vijećnici Grada Gospića, Budačka 55 u Gospiću, s početkom u 15.30 sati 

 

Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 

1. Petar Radošević,  6. Vlatka Devčić – Stilinović,  11. Josip Šaban, 

2. Anela Serdar Pašalić,  7. Petar Đapić,    12. Nada Alić, 

3. Zdravko Župan,  8. Marijan Brkljačić,   13. Mile Holjevac, 

4. Jadranka Pejnović,   9. Maria Ćaćić, (stigla na AD -1)  14. Ana Šikić – Rosandić, 

5. Ivan Bronzović,   10. Vladimir Jurčić, (stigao na Ad -4) 

 

Sjednici nisu nazočni članovi Gradskog vijeća:  

 

1. Petar Krmpotić, 2. Ivan Nekić, 3. Josip Župan. 

 

Sjednici su još nazočni: 

 

1. Karlo Starčević, gradonačelnik Grada Gospića,  6.   Ivana Kaleb Asić, pročelnica,   

2. Kristina Prša, zamjenica Gradonačelnika,  7.   Mandica Ratković, službenica Tajništva, 

3. Ivica Tomljenović, zamjenik Gradonačelnika,   8.   Katarina Konjikovac, službenica Tajništva, 

4. Slaven Stilinović, pročelnik – tajnik,   9.   Predstavnici medija. 

5. Josip Marković, pročelnik,         

 

Na samom početku 30. sjednice Gradskog vijeća, članovima Vijeća na klupe je dostavljen Zapisnik s 29.  

sjednice Gradskog vijeća. 

 

Prije utvrđivanja kvoruma predsjednik Vijeća g. Radošević istaknuo je da je za današnju 30. sjednicu Vijeća bilo 

predloženo 10 točaka dnevnoga reda, a na klupe vijećnika uz Zapisnik dostavljene su još dvije točke od kojih se 

jedna odnosi na prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora. Međutim, dogovor Kluba 

vijećnika i Gradonačelnika je da se predmetna točka za sada  ne uvrštava u dnevni red.  

 

Gradonačelnik g. Starčević pojašnjava da su se predloženom Odlukom namjeravali raspisati izbori za mjesne 

odbore koji su zapravo trebali biti održani prošle godine. Međutim, zbog održavanja izbora za županijsku skupštinu 

i izbora za EU parlament i nemogućnost istovremenog održavanja i izbora za mjesnu samoupravu te zbog proteka 

vremena provedba istih planirana je u svibnju ove godine. U razgovoru s povjerenikom HDZ-a dogovoreno je da će 

se uskladiti i dogovoriti termin održavanja izbora te bi se već možda idući tjedan održala nova sjednica Gradskog 

vijeća na kojoj bi se donijela samo ova Odluka. Stoga dodaje da se predmetna točka povlači do daljnjega, odnosno 

predlaže da se ista niti ne uvrštava u predloženi dnevni red.  

 

Pročelnik-tajnik g. Stilinović utvrdio je kvorum te konstatirao da je na 30. sjednici nazočno 12 vijećnika, a 

odsutno 5 vijećnika,  te da se mogu donositi pravovaljane odluke. Tijekom sjednice pristiglo je još 2 vijećnika te je u 

konačnici utvrđen kvorum od 14 nazočnih vijećnika. 

  

Predsjednik Vijeća g. Radošević, pozdravio je nazočne te je za 30. sjednicu Gradskog vijeća, prije usvajanja 

predloženog dnevnoga reda, predložio dopunu istoga s točkom: 

 

- Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o dodjeli potpora za ulaganja u materijalnu imovinu     
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na poljoprivrednim gospodarstvima povezana s primarnom poljoprivrednom proizvodnjom na području Grada 

Gospića za 2020. godinu; 

        

Jednoglasno s 12  glasova “za”, usvojena je predložena dopuna Dnevnoga reda. 

 

Nakon glasovanja o dopuni dnevnoga reda, predložen je sljedeći dopunjeni 

 

D n e v n i   r e d  
 

1. Aktualni sat; 

2. Usvajanje Zapisnika s 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića; 

3. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Gospića; 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na 

području Grada Gospića; 

 Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o utvrđivanju lokacije za kupanje i trajanje sezone kupanja na 

gradskom kupalištu – rijeci Novčici u 2020. godini; 

 Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA 

6. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika 

i namještenika u upravnim tijelima Grada Gospića; 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

7. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o osnivanju prava služnosti u korist HEP d.d. Zagreb na k. č. br. 

3410/1, 3409 i 3628 k.o. Gospić; 

 Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

8. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o osnivanju prava služnosti u korist HEP d.d., Zagreb na k.č. br. 

5302 k.o. Gospić: 

 Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

9. Razmatranje i usvajanje prijedloga Zaključka o prihvaćanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog 

otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje odbacivanja otpada u 

okoliš i uklanjanje otpada odbačenog u okoliš za 2019. godinu; 

 Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

10. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o dodjeli potpora za ulaganja u materijalnu imovinu na 

poljoprivrednim gospodarstvima povezana s primarnom poljoprivrednom proizvodnjom na području 

Grada Gospića za 2020. godinu; (dopuna dnevnog reda)  

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

11. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. do 31. siječnja 2020. godine i 

donošenje Zaključka o primanju na znanje Izvješća; 

Izvjestitelj: KARLO STARČEVIĆ 

 

Jednoglasno s 12 glasova “za”, usvojen je predloženi Dnevni red. 

 

Ad – 1  Aktualni sat 

Za postavljanje pitanja prijavio se je vijećnik g. M. Brkljačić. 

 

MARIJAN BRKLJAČIĆ – pita kako u gradu riješiti problem parkirnih mjesta? Nadalje pita, što je s pristupnom cestom 

od autoputa prema poslovnoj zoni za koju se pričalo da će se riješiti, da je u prostornom planu i da će biti riješena 
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građevinska dozvola za istu. Također dodaje da od danas pa nadalje u Gradskom vijeću nastupa kao nezavisni 

vijećnik zato  što je stranka HSP AS prestala postojati na državnoj razini. 

 

KARLO STARČEVIĆ – odgovara da je aktualna izvršna vlast svojevremeno  predložila ukidanje naplate parkirališnih 

mjesta i pita se da li je to uopće bio dobar prijedlog. Trenutno se pokušava pronaći najbolje rješenje tako da se na 

dva do tri mjesta ostavi naplata (ispred suda i županije). Što se tiče dodatnih parkirališnih mjesta postoji mogućnost 

da se ista naprave na mjestu zgrade HAK-a koja je sada u vlasništvu Grada, ovakav prijedlog pustit će se u javnu 

raspravu a potom će se donijeti odluka. Smatra da grad trenutno ima dovoljan broj parkirališnih mjesta, međutim 

činjenica je da ima i dosta neodgovornih građana.  

Što se tiče prilazne ceste Zoni poslovnih namjena Smiljansko polje, radi se na tome. Zacrtana trasa nije bila dobra 

jer je išla u dobrom dijelu preko privatnih parcela te je odlučeno da trasa ide starim putem koji bi se korigirao samo 

u manjim dijelovima. Također je dogovoreno da se kod spojne autoceste izgradi veliki rotor te da preko njega se ide 

do Šikića a potom dalje starom trasom do Zone. Ove godine bi se trebala realizirati projektna dokumentacija a 

potom iduće godine i realizacija projekta.  

 

MARIJAN BRKLJAČIĆ – izražava zadovoljstvo s dobivenim odgovorom, a pogotovo vezano za pristupni put jer  veći dio 

već postoji te isto smatra dobrom idejom.   

 

Ad – 2  

Bez primjedbi, jednoglasno s 13 glasova „za” usvojen je Zapisnik s 29.  sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića 

 

Ad – 3 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

 Predsjednik Vijeća g. Radošević prije nego je obrazložena predmetna točka Dnevnoga reda, pita tko su 

članovi Odbora za propise i pravna pitanja ? 

 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ – istaknuo je da spomenuti Odbor čine dva člana i to gđa. Vlatka Devčić Stilinović i 

Petar Krmpotić. Budući da trenutno ne postoji mogućnost da se Odbor sastane, već na idućoj sjednici Vijeća 

predložit će se imenovanje novih članova Odbora. Također ističe da za donošenje predmetne Odluke nije presudno 

mišljenje Odbora jer je isto savjetodavno tijelo. 

Nadalje, obrazlažući predmetnu točku istaknuo je da je ista izrađena radi ispunjenja obveze usklađivanja 

Statuta Grada s Izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi. Naime, 

predloženim reformama u sustav državne uprave koje su stupile na snagu 01. siječnja 2020. godine prestali su 

postojati Uredi državne uprave, a poslovi koje su do tada isti obavljali većim dijelom prešli su u nadležnost županija, 

osim poslova upravnog i inspekcijskog nadzora te nadzora zakonitosti općih akata koji se ovisno o upravnom 

području stavljaju u nadležnost tijela državne uprave. Zbog navedenog izmijenjen je cijeli paket zakona koji su 

stupili na snagu također 01. siječnja o.g..  

Izmjene se uglavnom odnose na tri bitnija područja i to: postupanje gradonačelnika kod obustave od 

primjene općeg akta i postupanje tijela državne uprave po odluci gradonačelnika o obustavi općeg akta.  

Nadalje, drugo područje je ustrojavanje tijela za obavljanje povjerenih  poslova državne uprave i način postupanja 

upravnih tijela kod donošenja pojedinačnih akata kojima se rješava o pravima, obvezama i pravnim interesima 

fizičkih i pravnih poslova (upravne stvari) u obavljanju poslova iz svog djelokruga kao i povjerenih poslova iz 

djelokruga državne uprave. Također se utvrđuje pitanje zaštite pravnih akata (žalba) i mogućnosti prijenosa 

obavljanja javnih ovlasti na pravne osobe kojima je osnivač Grad Gospić. Posljednje područje se odnosi na nadzor 

zakonitosti općih akata koji u svom samoupravnom djelokrugu donosi Gradsko vijeće od strane nadležnih tijela 
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državne uprave u čijem je djelokrugu opći akti  i njihovo postupanje kada se ocjeni da je isti u suprotnosti s Ustavom 

i zakonskim propisima. Rok za usklađivanje Statuta s Izmjenama Zakona bio je dva mjeseca. 

 
Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 13 glasova „za” usvojena je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA GRADA GOSPIĆA. 

 

Ad – 4 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izboru članova vijeća mjesnih odbora na području Grada Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 14 glasova „za” usvojena ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O IZBORU ČLANOVA VIJEĆA MJESNIH 

ODBORA NA PODRUČJU GRADA GOSPIĆA. 

 

Ad – 5 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju lokacije za kupanje i trajanje sezone kupanja na gradskom kupalištu – rijeci Novčici u 

2020. godini 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA – ističe da se predmetnom Odlukom utvrđuje lokacija za kupanje i trajanje sezone za 

kupanje na gradskom kupalištu na rijeci Novčici u 2020. godini. Ističe da je Ministarstvo turizma raspisalo javni 

poziv za podnošenje zahtjeva za dodjelu potpora temeljem Programa potpora razvoja turističke infrastrukture u 

2020. godini. Prihvatljiva aktivnost u sklopu navedenog javnog poziva je i uređenje morskih plaža i kupališta. 

Obzirom da je Grad još prošle godine izradio projektnu dokumentaciju za uređenje kupališta na rijeci Novčici, ove 

godine bi se prijavio na natječaj, a da bi se mogli prijaviti na natječaj bilo je potrebno napraviti i analizu kakvoće 

vode za prethodnu godinu. Predmetna analiza je učinjena u suradnji sa Zavodom za javno zdravstvo te je ista 

pokazala da je voda izvrsna. S obzirom na navedeno Grad je ispunio sve potrebne uvjete te se može prijaviti na 

navedeni natječaj. Predloženom Odlukom predlaže se da sezona kupanja na rijeci  Novčici traje od 15. lipnja pa sve 

do 15. rujna. 

 

PETAR RADOŠEVIĆ – pita postoje li procjene koliko bi taj projekt koštao i da li bi Grad trebao isti izdvojiti dodatna 

sredstva. Također predlaže da se razmotri mogućnost da se napravi i projekt za kupanje na rijeci Lici koja također 

ima svoju tradiciju (područje starog mosta) te će se svakako uputiti dopis za isto ispred Mjesnog odbora. 

 

KRISTINA PRŠA – navodi da je Grad izradio glavni projekt, a vrijednost kupališta je 350.000 kn s PDV-om. Grad će 

svakako tražiti da Ministarstvo financira cijeli projekt, te se očekuje, obzirom da na području Grada nema niti 

jednog kupališta, da će se dobiti cjelokupni iznos. Određena lokacija na Novčici se predlaže iz razloga što već 

postoji određena infrastruktura (pristupna cesta) i svakako zahtijeva manje zahvata u prirodi tipa miniranja stijena 

i sl. te je zbog toga i cijena projekta relativno mala.  

 

Nakon provedene rasprave, jednoglasno s 14 glasova „za” usvojena ODLUKA O UTVRĐIVANJU LOKACIJE ZA 

KUPANJE I TRAJANJE SEZONE KUPANJA NA GRADSKOM KUPALIŠTU – RIJECI NOVČICI U 2020. GODINI. 

 

Ad – 6 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u upravnim tijelima 

Grada Gospića 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 
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Izvjestitelj: SLAVEN STILINOVIĆ 

 

Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 14 glasova „za” usvojena je ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆA 

SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA U UPRAVNIM TIJELIMA GRADA GOSPIĆA. 

 

Ad – 7 

Prijedlog Odluke o osnivanju prava služnosti u korist HEP d.d. Zagreb na k. č. br. 3410/1, 3409 i 3628 k.o. Gospić 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ – vezano za predloženu Odluku ističe da je HEP d.o.o. Zagreb tražio da mu se omogući 

osnivanje prava služnosti radi provlačenja kablova odnosno svoje infrastrukture bez naknade na kat čest br. 

3410/1, 3409 i 3628 k.o. Gospić.  

 

Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 14 glasova „za” usvojena je ODLUKA O OSNIVANJU PRAVA SLUŽNOSTI U KORIST HEP D.D. ZAGREB 

NA K. Č. BR. 3410/1, 3409 I 3628 K.O. GOSPIĆ. 

 

Ad – 8 

Prijedlog  Odluke o osnivanju prava služnosti u korist HEP d.d., Zagreb na k.č. br. 5302 k.o. Gospić 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ – vezano za predmetnu točku odnosno Izvješća navodi da se isto donosi svake godine. 

Ono što je zanimljivo je da se već posljednjih 10-ak godina uvijek radi o pet odlagališta otpada na području Grada a 

to su i Dolovi ispod Oštre, Lički Novi, put Lički Novi –Divoselo, Divoselo – Poljari i Zablate. Uglavnom se radi o 

građevinskom otpadu te o nešto komunalnog i glomaznog otpada. Grad je imao inicijativu prema državi da se kupi 

drobilica za usitnjavanje građevinskog otpada koja bi se recimo na našem području zadržala par mjeseci da se 

saniraju ovakva odlagališta, međutim nije bilo sluha za takvo nešto. Dodaje da je u 2019. godini proveden projekt 

„Grad sa smiješkom” tako da su građanima dijeljeni leci, provođene su prezentacije i informiranje građana da 

razdvajaju otpad te da isti ne odbacuju u prirodu.  

 

PETAR RADOŠEVIĆ – pita na koji način su stvorena predmetna odlagališta? Smatra da nema smisla svake godine 

usvajati Izvješće o pet postojećih odlagališta te da ista treba rješavati i pratiti nepropisno odlaganje otpada. Budući 

da je procijenjena vrijednost sanacije navedenih odlagališta  1,7 mil. kn, stoga smatra da treba zaposliti još 

komunalnih redara te voditi računa o ovakvim aktivnostima. 

 

JOSIP MARKOVIĆ – odgovara da se radi o divljim odlagalištima te da Grad ima samo dva komunalna redara koja 

jednostavno, obzirom na površinu Grada, ne mogu pokriti cijelo područje.  

 

KARLO STARČEVIĆ – navodi da za predmetna odlagališta ne postoji nikakvo opravdanje. Naime, prilikom saniranja 

ruševnih zgrada materijal se je odvozio upravo na ta odlagališta. Grad je u fazi ishođenja građevinske dozvole, 

međutim ne može se natjecati na raspisanim javnim natječajima Ministarstva zaštite okoliša već to čini Komunalac 

i u tijeku je prevođenje te građevinske dozvole na Komunalac, sve s ciljem da se napravi odlagalište građevinskog 

otpada. U trenutku kada se to napravi obećanje Ministarstva je da ćemo dobiti drobilicu i tek tad se smiju sanirati 

ovakva divlja odlagališta otpada. Čim se riješi prevođenje građevinske dozvole krenut će se s prijavama na 

predmetni natječaj kako bi se što prije mogla dobiti drobilica i riješiti ovaj problem, a uz to postoji još oko 600-700 

ruševina koje treba sanirati. Dok se to ne realizira Grad trenutno nema kud s tim otpadom eventualno ga 

premjestiti na drugo mjesto.  
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Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 14 glasova „za” usvojena je ODLUKA O OSNIVANJU PRAVA SLUŽNOSTI U KORIST HEP D.D., ZAGREB NA K.Č. 

BR. 5302 K.O. GOSPIĆ. 

 

Ad – 9 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja 

odbačenog otpada i provedbi mjera za sprječavanje odbacivanja otpada u okoliš i uklanjanje otpada odbačenog u 

okoliš za 2019. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića  

Izvjestitelj: JOSIP MARKOVIĆ 

 

Nakon provedene rasprave, jednoglasno s 14 glasova „za” usvojen je ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O 

LOKACIJAMA I KOLIČINAMA ODBAČENOG OTPADA, TROŠKOVIMA UKLANJANJA ODBAČENOG OTPADA I PROVEDBI MJERA 

ZA SPRJEČAVANJE ODBACIVANJA OTPADA U OKOLIŠ I UKLANJANJE OTPADA ODBAČENOG U OKOLIŠ ZA 2019. GODINU. 

 

Ad – 10 

Prijedlog Odluke o dodjeli potpora za ulaganja u materijalnu imovinu na poljoprivrednim gospodarstvima povezana 

s primarnom poljoprivrednom proizvodnjom na području Grada Gospića za 2020. godinu 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ – ističe da je Gradsko vijeće u lipnju 2019. godine temeljem pozitivnog mišljenja 

Ministarstva poljoprivrede usvojilo Program potpora u poljoprivredi i ruralnom razvoju Grada za razdoblje od 

2019. do 2020. godine i na temelju kojeg se i raspisuju natječaji za potpore u poljoprivredi.  

Potpore male vrijednosti iz tog Programa dodjeljuju se sukladno pravilima EU i ostalim aktima. S obzirom na 

izmjene određenih propisa a vezano za potpore male vrijednosti te u skladu s naputkom Ministarstva 

poljoprivrede Grad je pristupio usklađenju Programa u dijelu koji se odnosi na materijalni imovinu, modernizaciju i 

nabavu strojeva i opreme tako da je za te mjere potrebno izraditi predloženu Odluku dok sve ostalo ostaje 

nepromijenjeno. Obzirom da je predmetna Odluka na ovaj način usklađena s važećim propisima predlaže njeno 

donošenje kako bi se mogao raspisati natječaj za potpore za nabavu mehanizacije i opreme. 

  
Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 14 glasova „za” usvojena je ODLUKA O DODJELI POTPORA ZA ULAGANJA U MATERIJALNU IMOVINU NA 

POLJOPRIVREDNIM GOSPODARSTVIMA POVEZANA S PRIMARNOM POLJOPRIVREDNOM PROIZVODNJOM NA PODRUČJU 

GRADA GOSPIĆA ZA 2020. GODINU. 

 

Ad – 11 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 01. do 31. siječnja 2020. godine i donošenje 

Zaključka o primanju na znanje Izvješća 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića 

 

Izvjestitelj: KARLO STARČEVIĆ - sredstva iz proračunske zalihe u razdoblju od 01.01.-31.01.2020. godine 
utrošena su kako slijedi: M.G.-1.000 kn za podmirenje troškova liječenja,                                                                                               
M.P.-1.000 kn za podmirenje troškova liječenja kćerki M.i L. Župi NBDM Gospić - 500 kn za podmirenje 
troškova redovne djelatnosti,  M. B. - 3.000 kn za podmirenje troškova liječenja i redovnih kontrola, 
Gimnaziji Gospić - 1.000 kn za sufinanciranje organizacija maturalne zabave za učenike 4a i 4b razreda,  K. 
B. - 6.000 kn za sufinanciranje troškova tiskanja monografije. U siječnju ukupno je utrošeno 12.500,00 kn.       
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Nije bilo rasprave. 

Jednoglasno s 11 glasova „za” donesen je ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA ZNANJE IZVJEŠĆA O KORIŠTENJU SREDSTAVA 

PRORAČUNSKE ZALIHE ZA RAZDOBLJE OD 01. DO 31. SIJEČNJA 2020. GODINE 

 

   
KLASA: 023-01/20-01/5 

URBROJ: 2125/01-01-20-02  

Sjednica završila s radom u 16.40. sati. 

 

          ZAPISNIČAR                                                                                                              PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA           

     Mandica Ratković, v.r.                                  GRADA GOSPIĆA 

                                                                           Petar Radošević, v.r.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


